

海洋公園 Chill 級保育日 2021 Conservation Chill Club Day 2021



有關「海洋公園 Chill 級保育日 2021」之詳情請掃描 QR Code 或瀏覽網頁 <http://bit.ly/opccday21chi>
Please scan QR Code to read more information of Chill Club Day 2021 or visit <http://bit.ly/opccday21>

金裳鳳蝶

你哋行山
點解將我屋企
變垃圾山?

保育小貼士
山野不留痕

綠海龜

你派膠
我食膠
咁好咩!

保育小貼士
走飲管

鹿角珊瑚

你哋
搽嘍防曬乳液
會整親我嘍!

保育小貼士
減用
防曬乳液

「海洋公園 Chill 級保育日 2021」將於 **2021 年 6 月 30 日 (星期三)** 舉行，透過 **便服日** 形式配合豐富又有趣的主題活動，為海洋公園保育基金籌集經費，以支持本地生物多樣性的研究和教育工作，並鼓勵幼稚園、小學及中學學生認識和學習身邊的生態，齊齊為本地生物多樣性研究及保育出一分力！

Ocean Park Conservation Chill Club Day 2021 will be held on **30th June 2021 (Wednesday)**. Students and the public can take part in a **Causal Wear Day** and a series of fun thematic activities to help raise funds for Ocean Park Conservation Foundation Hong Kong to support the local biodiversity research and education work. We especially encourage students from kindergartens, primary and secondary schools to actively participate and get to know more about the ecology around. Let's show our support for conservation!

學校到活動網站或
參與 **5 月 8 日** 線上簡介會了解活動安排！
School can get more information from
Chill Club Day website or joining the
online briefing session on **May 8!**



穿「**戶外探險**」服，
為本地保育工作籌款！
Wear **adventure outfit**,
raise funds for local
conservation work!

豐富的活動 Activities:

幼稚園 Kindergartens

- 「網上保育故事劇場」
Online Conservation Reading Play
- 「DIY 野外探險帽」
Adventure Hat DIY Kit
- 《Chill 級 Fun 創意服裝設計比賽》
The Most Creative Adventurist Costume Competition

中小學 Primary & Secondary Schools

- 「Chill 級 FUN 享會」
Online Conservation Morning Assembly
- 「保育教室」學習教材
Conservation Educational Kit
- 《小紅熊校園生態遊》繪畫比賽
Redd's Ecotour to School Drawing Competition

是次籌款計劃「最高籌款額學校」及「最踴躍參與學校」總籌款額最高及最多參加者的三間學校，
將獲得海洋公園特色的到校講座。

The 3 schools with the most participants and the 3 top fundraising schools in the events,
an Ocean Park signature outreach talk will be provided as reward!

* 捐款詳情 Donation Details

只要捐出最少港元 \$10 予香港海洋公園保育基金，便可以在「Chill 級保育日」穿著「戶外探險」主題便服上學上班，在學習和工作環境中輕鬆宣揚保育信息，以行動支持本地保育工作！

With a minimum donation of \$10 Hong Kong Dollars, you can wear your own adventure outfit at work or at school. Take this chance to spread your words about conservation work in a chill and fun way at workplace, school or even work/learn from home!



活動受有關條款及細則約束 Terms and conditions apply

協辦機構 Co-organiser



協辦單位 Co-organisers

